
Złożył oświadczenia o następującej treści: 

 „Po rozmowach z ludźmi, którzy po przeczytaniu w prasie stwierdzili, że Komisja 

Statutowa zajmuje się tylko przecinkami, jako Przewodniczący komisji chciałbym 

oświadczyć, że z wnioskiem o zmianę statutu wystąpił Dyrektor Regionalnego Ośrodka 

Kultury. Po zapoznaniu się z opinią komisja uznała, że zmiana jest jak najbardziej 

zasadna. Po drugie, rozpatrywanie zmian w statutach jednostek gminnych należy  

do kompetencji Komisji Statutowej i każda taka sprawa po prostu będzie tematem prac 

komisji. Po trzecie, komisja przez ostatnich kilka miesięcy zajmowała się pracami nad 

nowym Statutem Gminy Olecko i z tego miejsca chciałbym serdecznie podziękować 

członkom Komisji oraz Pani Sekretarz”, 
 „Komisja Statutowa ma zamiar zająć się nazewnictwem na terenie gminy. Prosiłbym 

prasę naszą o nierozniecanie niezdrowych emocji przed dyskusją. Posłuchajmy, 

pozwólmy ludziom się wypowiedzieć, a później dyskutujmy”. 

 


